## Final project goal-setting

## /10

## 最终项目目标设定

At the **end of each class**, please take time to write your goal for the next class. Your artwork will be marked based on your **creativity and observation**, your ability to **use your materials well**, how well you are creating a balanced, non-central composition with a **clear colour scheme**, and one **additional criteria** that you choose.

每节课结束时,请花时间写下下一节课的目标。您的艺术作品将根据您的创造力和观察力、您良好使用材料的能力、您使用清晰的配色方案创建平衡、非中心构图的能力以及您选择的一项附加标准进行标记。

Be specific: What parts of your drawing are you focusing on? What drawing skills do you need most to do this?

具体来说: 您关注绘图的哪些部分? 为此, 您最需要什么绘画技巧?

→ What should be improved and where: 应该改进什么以及在哪里:

→ What should be improved and where: 应该改进什么以及在哪里:

→ What can be added and where: 可以添加什么以及在哪里添加:

→ What you can do to **catch up**: 你可以做些什么来赶上:

"I should darken the shadows in the hair."

"我应该把头发的阴影变暗。"

"I need to **add dark green** to the base of the **waves.**"

"我需要在波浪的底部添加深绿色。"

"I will look at my photos to add the **shadows** in the **bark.**"

"我会查看我的照片以添加树皮中的阴影。"

"I need to come in after school with Jinseo."

"放学后我需要和 Jinseo 一起来。"

1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.